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PEREEEE EE. IEEE aim
From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/22/2020 2:03:33 PM

Subject: RE: update LCT

Received: Tue 9/22/2020 2:03:35 PM

Hoi,

De specifieke vraag vandaag was of de LCDK wekelijks (op maandag) kan aangeven hoe de capaciteit (toevoer van

middelen?) in de voorgaande week verdeeld was over NL. Dit om dit in duiding van epi data mee te nemen. “In

hoeverre speelt verminderde test capaciteit/toedeling van materialen in de afgelopen week voor welke regio”.
Verzoek is of de LCDK dit kan aanleveren. Dus uitgesplitst voor regio’s.

5.1.2e

orNEE

trom: NERC EEE ro >

Sent: dinsdag 22 september 2020 15:58

To: @rivm.nl>; [EEE HEEe ivm.nl>
@rivm.nl>

Subject: RE: update LCT

pani RED Om overload door allerlei documenten en presentaties te voorkomen vraag ik bij deze dat|JIEXEIop
basis van haar deelname of informatie via jou) ons regelmatig in het RT op de hoogte houdt van de bijzondere

ontwikkelingen. En aarzel niet om zelf erbij aan te sluiten, als dat nodig is.

Groet, REL

rrom: [BEI rivm.nl>
Sent: dinsdag 22 september 2020 15:55

To: 2rivm.nl>; [EEE <HEEE @ rivm.n1>
Ce: @rivm.nl>

Subject: update LCT

Van hoorde ik dat jullie in het RT gesproken hebben over LCT en over LCDK. Zoals jullie weten zit ik (bij
afwezigheid van ) nu in de stuurgroep LCT. [EEEZMMs|uit ook regelmatig aan. De club was eigenlijk voor de

zomer on hold gezet maar gezien de urgente vragen van de laatste tijd over testcapaciteit zijn we weer volop aan

de slag. We vergaderen 1 x per week (dinsdag 12.00-13.00) en LCDK laat daar altijd een update van de cijfers zien.

Verder aanwezig zijnae enEEEvan uit de GGD, namens NVMM, een

vertegenwoordiger van VMML, mensen van LCH en VWS, Diangnet. Ook zijn er veel agendaleden. Voorzitter tot 1

okt

Een subgroep van de LCT (nl GGD, VWS en LCDK) praat elke ochtend over hoe het staat met de capaciteit, welke

problemen er zijn etc.

Wekelijks krijgen wij een update over aantal afspraken bij de GGD, aantal testen, ‘noodoplossingen’ in GGD regio’s,

omleggen stromen, contractonderhandelingen nieuwe labs en nieuwe spullen, update poolen, etc.

Punten van vandaag uit de LCT die voor jullie mogelijk relevant zijn.
* GGD stelde de vraag wanneer testen geen zin meer heeft omdat de BCO capaciteit niet meer opgeschaald
kan worden. Voorzitter vond dit zeker geen vraag voor LCT maar voor OMT of RIVM. En terecht natuurlijk. Ik

meen dat er al iets loopt bij EPI trouwens al is dat denk ik een bredere vraag.
« De regiegroep testen en traceren staat on hold. GGD vond dat het traceren deel (en

infectieziektenbestrijdings deel) nu minder geborgd is. LCT is echter niet bedoeld voor inhoudelijke discussies

maar voor strategische aansturing van de capaciteit. Nog niet duidelijk waar het naar toe gaat dus.

* Vandaag werd verder de ontwikkelagenda vd LCT gedeeld met de volgende onderwerpen: 5.1.2e

wordt voorzitter, versterken mandaat LCDK, testlandschap regionaal vs hoog volume labs, voorbereiden op

nieuwe antigeen testen. Onderwerpen komen in de toekomst aan bod.
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De presentatie van LCDK wordt soms ook gedeeld. Ik kan van LCDK wel vragen of ik die naar jullie mag
sturen. Lijkt me wel goed als jullie daar dan wat uitleg bij krijgen. Wil ik best doen maar zou jeBEY ook kunnen

vragen.

Tot zo ver.

Groet, ARLE


